
Protokoll fört med styrelsen för SPF Olofströmsbygden 

Dag: torsdagen den 18 juni 

Närvarande: Ingvar Wramsmyr, Jarl Jönsson, Bertil Thomasson, Gunilla Wahlgren, 

Torsten Cairenius, Anitha Fredriksson, Nils-Göran Gustafson, Birgitta Eriksson, 

James Sandstedt, Arne Larsson (adjungerad) 

  

§ 51 Mötets öppnande 

 Ordförande Ingvar Wramsmyr förklarade mötet öppnat och hälsade 

välkommen. 

  

§ 52 Fastställelse av dagordning 

 Föreslagen dagordning fastställdes. 

  

§ 53 Medlemsärenden 

 Vi är 316 medlemmar och hittills är det 6st nya medlemmar för året och ingen 

avliden medlem efter årsmötet. 

 

§ 54 Ekonomi 

 Dagens behållning 135000 kr. 

 

§ 55 Nästa medlemsmöte 

 Nästa medlemsmöte 6/8 vid Södersjön genomförs med begränsning med max 

50 deltagare. Anmälan till Bertil krävs. Varje deltagare tar med sig vad man 

vill äta och dricka. Ur programmet allsång och frågesport. 

 

§ 56 Alternativ utformning av höstens program 

 Styrelsen föreslår att vi överväger att träffas och underhåller varandra med 

kaffe och allsång i Holjeparken. 

Medlemsmötet den 24/8 ställs in. 

 

§ 57 Rapport från KPR och RPR 

 Inga rapporter från KPR och RPR finns att redovisa. 

 

§ 58 Halvårsavslutning av aktiviteter 

 Vi påminner alla aktivitetsledare att rapportera sina halvårsredovisningar till 

SV (Priscilla Omdal). 

 

 

 

 

 



 

§ 59 Ensamhet (avsluta studiecirkel, telefonkedjor?, intressenter?) 

Vi kommer att skapa en telefonkedja för att stötta medlemmar som ev. kan 

behöva hjälp under Coronakrisen. Bertil Thomasson och GunniAnn Berggren 

organiserar. 

 

§ 60 Förening för alla 

 • gamla aktiviteter 

 • nya aktiviteter? (bridge, frågesport, surfa, målning, släktforskning, 

trädgård) 

Torsten undersöker kostnaden för att starta upp bridgen som aktivitet. 

Vi arbetar vidare med frågan om målning och trädgård som aktivitet. 

Nya idéer om seniorpingis och ett stickcafe´ skall undersökas.  

 

§ 61 Valberedning 

Styrelsen behöver väcka frågan på grund av att vår ledamot Tommy 

Danielsson har flyttat från kommunen. Alla styrelseledamöter skall ha till 

nästa möte ett förslag på lämpliga personer som kan ingå i valberedningen. 

  

§ 62 Vilande ärenden (matpatrull, vårdcentral, äldreboende) 

Ärendena matpatrull och vårdcentral vilar tills Anitha återkommer. 

Angående Holjegård väntar vi med ytterligare synpunkter tills vi har en 

tidsplan från kommunen.  

  

§ 63 Digitala styrelsemöten? 

 Arne kontaktar Jan-Erik Olsson om digitala styrelsemöten om 

Coronaepidemin fortsätter i höst. 

 

§ 64 Övriga ärenden 

Vi kontaktar familjen till avliden styrelseledamot vars uppgifter eventuellt 

skall tas bort från Facebook. 

  

§ 65 Nästa sammanträde 

Nästa styrelsemöte den 13 augusti kl 9.00 i klubblokalen 

  

§ 66 Mötets avslutande 

Ordförande Ingvar tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat 

  

  

 Vid protokollet                                 Justeras 

  

 Nils-Göran Gustafson                      Ingvar Wramsmyr 

  

  
 


